
Zastupitelstvo města Šlapanice

Z Á P I S  
z 17. zasedání Zastupi telstva města Šlapanice,

které se konalo dne 29.3.2017

od 17:00 hodin v KD Bed ř ichovice

Př í tomni : Ing. Pavel  Hermann, Pavel  Horák, Ing. Zdeněk Kadlc,  Mgr.  Michal  

Klaška, J i ř í  Kopeček, Ing. Ivo Kouř i l ,  Marie Králová, Ing. Pavel  L inhart ,  

Mgr.  Kateř ina Migdauová, Mgr.  Zdeněk Novák, Ing. Gabrie la Riegerová, 

MVDr. Radek Růžička, Tomáš Sova, Ing. Miroslav Staněk, Mgr.  Michaela 

Trněná, Bc. Ivan Vavro, Ing. Pavel  Zmeškal,  Jan Zycháček

Omluveni : J iř ina Bur ianová, Ing. Petr  Horák, Aleš Karásek

Číslo

bodu

Bod

Komentář

1. Zahájení

Starostka zahájila 17. zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 17:00 hodin a přivítala přítomné 

zastupitele a občany. Zasedání bylo řádně svoláno. Mimořádně se koná v Kulturním domě 

Bedřichovice, a to na pozvání Osadního výboru Bedřichovice. Nahrazuje tak veřejnou schůzi, která 

se v Bedřichovicích koná 1x za rok. Je to příležitost pro občany Bedřichovic promluvit s vedením 

města.

Upozornila na nahrávání průběhu zasedání pro potřeby informování občanů.

Přítomno 18 z 21 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Konstatovala, že nebyl v termínu vyhotoven zápis z předcházejícího zasedání. Do zápisu se 

poměrně podrobně zapisovala diskuze. Přečetla doporučení kontrolního výboru k tvorbě zápisů: 

"Doporučujeme striktně se držet povinností v § 95 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích a nad rámec 

zákona stručnou formou zapisovat od Bloku starosty". Zákon o obcích k tomu říká: "O průběhu 

zasedání zastupitelstva obce se pořizuje zápis, který podepisuje starosta nebo místostarosta a 

určení ověřovatelé. V zápise se vždy uvede počet přítomných členů zastupitelstva obce, schválený 

pořad jednání zastupitelstva obce, průběh a výsledek hlasování a přijatá usnesení". Co se týče 

diskuze jako takové, pořizuje se záznam, který je nezkrácený a občané i zastupitelé ji mohou 

zpětně dohledat.

Předala slovo místostarostovi, který bude řídit zasedání zastupitelstva města.

2. Jmenování zapisovatele a sčitatele

Místostarosta - zapisovatelkou jmenována Milada Havlínová, sčitatelkou Markéta Grozertová.

3. Určení ověřovatelů zápisu

Za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: Pavel Hermann a Ivo Kouřil. Oba zastupitelé s návrhem 

souhlasí.
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4. Schválení programu jednání

Místostarosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou členům 

zastupitelstva města.

Návrh usnesení:

ZM schvaluje program jednání:

1. Zahájení

2. Jmenování zapisovatele a sčitatele

3. Určení ověřovatelů zápisu

4. Schválení programu jednání

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání

6. Odměňování členů výborů

7. Rozpočet sociálního fondu 2017

8. Zakladatelská listina společnosti Správa nemovitostí města Šlapanice s.r.o.

9. Projekt Zdravé město (PZM) a místní Agenda 21 (MA21) - Hodnotící zpráva za rok 2016, 

Plán zlepšování na rok 2017

10. Informace o změně rozpočtové skladby

11. Informace o provedených rozpočtových opatřeních

12. Informace ST, MST, TAJ

13. Informace z výborů zastupitelstva

14. Diskuze členů ZM

15. Diskuze občanů

16. Závěr

Místostarosta - dotázal se, zda má někdo návrhy na doplnění programu

Zycháček Jan - kdo ze zastupitelů je omluven ze zasedání

Místostarosta - ze zasedání zastupitelstva se omluvili: Jiřina Burianová, Petr Horák a Aleš 

Karásek.

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Linhart 

Pavel, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, 

Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel

ZDRŽEL SE hlasovali:

Horák Pavel, Sova Tomáš, Zycháček Jan

Hlasování 

Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 3, Nehlasovalo: 0

Výsledek hlasování: Přijato

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání

Místostarosta - vzhledem k tomu, že byl zápis podepsán a ověřen až v tomto týdnu, v této části 

nemáme splněny úkoly, budou splněny do následujícího zasedání zastupitelstva města.

6. 1/17/ZM/2017 Odměňování členů výborů

Starostka - členové výborů zastupitelstva, kteří nejsou zastupitelé, nemají ze zákona nárok na 

odměnu za výkon této funkce. O peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které 
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nejsou členy zastupitelstva, může rozhodnout zastupitelstvo podle  § 84 odst. 2 písm. u) zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích.

Předala slovo Mgr. Hanákové k doplnění informací.

Mgr. Hanáková - vládní nařízení zvýšilo minimální mzdu, z které vychází minimální hodinová 

sazba, z tohoto důvodu dochází k předložení návrhu, aby hodinová mzda odpovídala vládnímu 

nařízení; zvýšeno o 6 Kč, počet hodin zůstává nezměněn.

Návrh usnesení:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

uzavření dohod o provedení práce se členy výborů Zastupitelstva města Šlapanice, kteří 

nejsou členy zastupitelstva, a to do 100 hodin ročně v částce 66 Kč/hod.

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová 

Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, 

Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan

ZDRŽEL SE hlasovali:

Sova Tomáš

Hlasování 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

7. 2/17/ZM/2017 Rozpočet sociálního fondu 2017

Starostka - v souladu s ustanovením § 6 odst. 1 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů a bodu 3.1 směrnice Tvorba a čerpání sociálního fondu, je ZM 

předkládán návrh rozpočtu sociálního fondu na rok 2017. Ke konci roku 2016 byl zůstatek na účtu 

sociálního fondu 176.149,12 Kč. ZM schválilo jednotný příděl do sociálního fondu v roce 2017 ve 

výši 1.200.000 Kč. Celkový předpokládaný přehled tvorby a čerpání fondu je uveden v přiložené 

tabulce v podkladových materiálech pro zastupitele. Pro rok 2017 se počítá s čerpáním sociálního 

fondu ve výši 1.197.500 Kč.

Návrh usnesení:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

rozpočet sociálního fondu na rok 2017 s celkovou částkou disponibilních zdrojů 1.376.349,12 

Kč, předpokládanou výší čerpání fondu 1.197.500 Kč a očekávaným zůstatkem k 31.12.2017 

ve výši 178.849,12 Kč.

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Kouřil Ivo, Králová 

Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, 

Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan

Hlasování 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato
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8. 3/17/ZM/2017 Zakladatelská listina společnosti Správa nemovitostí města Šlapanice s.r.o.

Místostarosta - zastupitelstvo města na svém 16. zasedání dne 01.03.2017 rozhodlo o založení 

městské společnosti s ručením omezeným s názvem Správa nemovitostí města Šlapanice s.r.o., se 

sídlem Šlapanice a navrhlo radě města do funkce prvního jednatele ustanovit pana Jiřího Kopečka.

Zastupitelstvu je předkládána ke schválení Zakladatelská listina, která je přílohou podkladu.

Návrh usnesení:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Zakladatelskou listinu o založení společnosti s ručením omezeným Správa nemovitostí města 

Šlapanice s.r.o.

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, 

Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, Zmeškal Pavel

ZDRŽEL SE hlasovali:

Horák Pavel, Kouřil Ivo, Králová Marie, Novák Zdeněk, Sova Tomáš, Vavro Ivan, Zycháček Jan

Hlasování 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 7, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

9. Projekt Zdravé město (PZM) a místní Agenda 21 (MA21) – Hodnotící zpráva za rok 2016, Plán 

zlepšování na rok 2017

Starostka - na doporučení Komise sociální, zdravotní, pro PZM a MA21 Rada města Šlapanice na 

své 66. schůzi dne 15.02.2017 schválila Hodnotící zprávu o PZM a MA21 za rok 2016 – přehledné 

informování o jednotlivých aktivitách realizovaných v rámci projektu v uplynulém roce. Tímto dává 

zastupitelstvu na vědomí.

Současně komise vytvořila a schválila nový Plán zlepšování na rok 2017 – přehled akcí, aktivit 

v rámci projektu na letošní rok – plán zahrnuje aktivity, které se osvědčily v loňském roce a také 

akce nové. Plán zlepšování na rok 2017 Rada města Šlapanice schválila na své 66. schůzi 

15.02.2017. Tímto dává zastupitelstvu na vědomí.

Starostka předala slovo Ing. Mikšovskému, koordinátorovi projektu.

V 17:14 odešel Sova Tomáš. Přítomno 17 členů zastupitelstva.

V 17:15 odešel Hermann Pavel. Přítomno 16 členů zastupitelstva.

Ing. Mikšovský - poděkoval předcházející koordinátorce projektu paní Dobiášové, zhodnotil 

uplynulý rok a informoval o připravovaných akcích v letošním roce.

V 17:18 se vrátil Hermann Pavel  

V 17:23 se vrátil Sova Tomáš.

V sále opět přítomno 18 členů zastupitelstva města.
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Návrh usnesení:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí

 Hodnotící zprávu o Projektu Zdravé město a MA21 za rok 2016 schválenou na 66. schůzi RM 

dne 15.02.2016.

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí

 Plán zlepšování na rok 2017 schválený na 66. schůzi RM dne 15.02.2017.

10. Informace o změně rozpočtové skladby

Starostka - na základě vyhlášky č. 463/2016 Sb., kterou byla novelizovaná vyhláška 323/2002 Sb., 

o rozpočtové skladbě, ve znění pozdějších předpisů, byly v rozpočtu města 

Šlapanice změněny následující položky rozpočtu - položka 1351 schváleného rozpočtu byla 

nahrazena položkou 1382 a položka 1355 schváleného rozpočtu byla nahrazena položkou 1383.

Návrh usnesení:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí

bez hlasování informaci o změně položek  schváleného rozpočtu na rok 2017, v návaznosti 

na novelizaci vyhlášky 323/2002 Sb., o rozpočtové skladbě, ve znění pozdějších předpisů, 

vyhláškou č. 463/2016 Sb.

11. Informace o provedených rozpočtových opatřeních

RM provedla rozpočtové opatření č. 3/2017 bez vlivu na celkové příjmy a celkové výdaje.

RM provedla rozpočtové opatření č. 4/2017 se zvýšením celkových příjmů a celkových výdajů 

o 364.800 Kč.

V rozpravě vystoupili:

Vavro Ivan, Havlíčková Anna, Leplt Jaroslav, Mikšovský Jakub

Návrh usnesení:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí

bez hlasování informaci o provedených rozpočtových opatřeních č. 3/2017 a 4/2017.

12. Informace ST, MST, TAJ

Starostka

• upozornila, že od příštího zasedání bude bod "Diskuze občanů" zařazen na začátek 

programu

• informovala o připravovaných investičních akcích města: 

◦ probíhá projektová příprava místní komunikace Zemědělská

◦ rekonstrukce ulice Jungmannova ve fázi studie, proběhne projednání studie s občany

◦ úprava ulic Nádražní a Švehlova - zatím nezahájeno

◦ rekonstrukce ulice Lípová (Bedřichovice) - ve fázi studie, proběhlo jednání s občany, 

připomínky zpracovává projektant; na základě doporučení OVB a E.ONu se ulice bude 
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rekonstruovat současně s uložením kabelů do země; nebude realizováno v letošním 

roce

◦ parkování na ulicích Tyršova, Husova, Hybešova - ve fázi studií, proběhlo jednání s 

občany, projektanti zpracovávají připomínky, následně vznikne projektová dokumentace

◦ cyklostezka Bedřichovice  - probíhá výběrové řízení, v letošním roce proběhne realizace

◦ úpravy městského parku Riegrova - ukončeno VŘ, v dubnu proběhne první etapa

◦ probíhá příprava VŘ na rekonstrukci elektroinstalací a osvětlení ZŠ

◦ ochranná zeleň - přidělena dotace na zelený pás podél letiště

◦ Ponětovický rybník - práce se rozběhnou nejpozději na podzim

• dojde k umístění radaru na Brněnské ulici

• výměna městského rozhlasu za bezdrátový - více informací sdělí místostarosta

• v budovách MěÚ v provozu veřejná WiFi

• v letošním roce budou opraveny chodníky na ulicích Wurmova, Jiráskova, Husova, Hybešova

• žádosti o dotace - potvrzena dotace na zeleň v extravilánu, u intravilánu nemáme zpětnou 

vazbu poskytovatele dotace, Ponětovický rybník - probíhá, vzdělávání úředníků taktéž, 

učebny ZŠ - není znám výsledek žádosti

• proběhlo setkání s občany starého sídliště Brněnská - představeny návrhy na úpravu zeleně, 

bude upravena projektová dokumentace, podána žádost o dotaci, realizace v příštím roce

• Veřejné fórum 2016 - odhlasována témata: 

1. průjezdnost ulice Nádražní - vybrán projektant, připravuje se studie

2. výsadba lesu, remízků a jiné zeleně - příprava extravilánové zeleně podél letiště, 

realizace podzim 2017

3. úprava pozemku naproti restauraci Žuráň - vymístěny kontejnery mimo vozovku, 

proběhla provizorní úprava, probíhají jednání s majiteli sousedních pozemků; možný cíl 

- vybudovat společná parkovací místa 

4. nová hala pro sport a volný čas - otevřená otázka

5. možnost odvezení tříděného odpad od domu - sdělí místostarosta

6. lepší využití parku - plácky pro starší děti, grilovací místa - dojde k realizaci úprav parku, 

součástí bude vybudování ohniště

7. hezčí město - květiny, záhony, keře - tzv. malá místa - dojde k tvorbě trvalkových 

záhonů na ulici Brněnská, v části u pálenice na Komenského ulici, úprava rozhraní ulic 

Nerudova x Sušilova

8. rentgen na zdravotní středisko - předáno sociální komisi k vyjádření

9. otevřenou prioritou je stále upravená zóna pro relaxaci

10. ZŠ - písemné práce dětí na ukázku domů - doplní místostarosta.

Místostarosta

• protipovodňová opatření a digitální povodňové plány - rekonstrukce rozhlasu - RM schváleny 

smlouvy s vítěznými uchazeči, proběhne realizace, termín dokončení - srpen 2017

• rekonstrukce elektroinstalace a osvětlení - 1. a 2. NP, navazuje na předcházející práce

• sběr separovaného odpadu od domu - příští RM bude předložena ke schválení smlouva se 

společností, která pomůže zavést systém na evidenci separovaného odpadu a motivační 

systém pro občany, jednáno se Satesem a OISM, jakým způsobem bude svoz realizován

• písemné práce dětí ZŠ - řešeno na školské radě, opatření ZŠ vyvolalo rozhořčení, v 

současnosti nejsou žádné další stížnosti evidovány

• do společnosti Sateso nastoupil zahradník, pomůže zlepšit údržbu zeleně a okrasných ploch 

ve městě.

Tajemník
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• došlo k instalaci veřejné WiFi na zdravotním středisku, zbývá realizovat park

• duben / květen 2017 spuštěno radarové měření na ul. Brněnská a Riegrova.

13. Informace z výborů zastupitelstva

Stanek Miroslav, předseda FV

• nemá nic k projednání

Novák Zdeněk, předseda KV

• kontrolní výbor se nesešel, přislíbil, že budou zápisy z jednání výboru doplněny na webové 

stránky města

Hýbela Rudolf, předseda OVB

• v době projednání tohoto bodu nebyl přítomen v sále

14. Diskuze členů ZM

Horák Pavel

• na 68. schůzi RM byla schválena Smlouva o poskytování právních služeb ve věci převodu 

vlastnictví bytů Švehlova s JUDr. Muzikářem  - dotázal, co je ve smlouvě obsaženo; domníval 

se, že město v této záležitosti zastupuje Mgr. Hamplová

Starostka

• ze zdravotních důvodů byla spolupráce s paní Hamplovou v této záležitosti ukončena, 

vybrána byla tato advokátní kancelář

• obsah smlouvy je stejný jako uzavřená smlouva s paní Hamplovou

Horák Pavel

• byla podána stížnost na Mgr. Joukla na porušení advokátní etiky k ČAK, v zápise z 68. RM 

uvedeno, že byla stížnost vyhodnocena jako nedůvodná

Starostka

• ČAK postoupila stížnost kontrolnímu orgánu, ten shledal stížnost jako nedůvodnou

Hýbela Rudolf, předseda OVB

• OVB přijal veřejný dopis od pana Horáka Libora týkající se rekonstrukce ulice Lípová, pan 

Horák navrhuje svolat další schůzku s projektantem, který se na schůzi nedostavil; 

nejvhodnější řešení je spatřováno v nejvyšším počtu parkovacích míst 

• přečetl osadním výborem doporučené investice pro Bedřichovice na rok 2017

• požádal RM, aby byla v projednávání záležitostí k Bedřichovicím vstřícnější 

Zycháček Jan

• reagoval na starostku ohledně délky zápisu z předcházejícího zasedání - délka zápisu se 

odvíjela od důležitosti projednávaného bodu; doporučení KV bere na vědomí, konstatoval 

však, že je to jen doporučení
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• pogratuloval panu Kopečkovi ke zvolení do funkce jednatele společnosti, snad budete mít 

stále podporu koalice, až budou občané žalovat město

Migdauová Kateřina

• dotázala se tajemníka  - kdo bude radary spravovat a kde bude radar umístěn na ulici 

Riegrova

Tajemník

• vybrána dvě místa, plánováno, že se radar bude přesouvat mezi ulicemi Brněnská a 

Riegrova, umístění na Riegrově ulici závisí na připravovaných úpravách parku, v případě, že 

jej nebude možné v parku umístit, zůstane trvale na Brněnské ulici

• hlášení bude spravovat městská policie, která oznámení postoupí MěÚ, zde budou probíhat 

další řízení 

Kouřil Ivo

• dotázal se, kdo vybral místa na umístění radaru; umístění na Riegrově ulici považuje za 

zbytečné, vhodnější umístění by bylo na ulici Nádražní; časté překračování rychlosti

Tajemník

• doporučení dávala dopravní komise, konzultováno s PČR, ta ulici Nádražní neodsouhlasila, 

dané místo musí splňovat řadu podmínek

Kouřil Ivo

• dotázal, o jaké podmínky se jedná

Tajemník

• v místě se musí nacházet např. škola, přechod pro chodce apod.; v případě zájmu, může 

přesné znění vyjádření PČR dohledat

Starostka

• umístění radaru na ulici Riegrova je v kolizi s úpravami parku, v místě navržena nová 

stromová alej

Zmeškal Pavel

• v souvislosti s peticí občanů ulice Akátová tajemník přislíbil zajistit nápravu v připravovaných 

podkladech pro RM; požádal, aby tajemník na příštím zasedání sdělil, jaká opatření byla 

přijata

Starostka

• proběhlo nastavení procesů přípravy podkladů, OISM komunikuje s OV, s odborem územního 

plánování; v nastavování procesů se bude pokračovat, do procesu vstupuje také komise 

stavební a územního plánování a v některých případech i osadní výbor; tajemník bude 

informovat na příštím zasedání 

Kadlc Zdeněk

• dotázal se, zda byla již dokončena investiční akce města "hřiště Jiráskova"
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Místostarosta

• proběhlo reklamační řízení; v loňském roce nebyla dokončena finální vrstva povrchu 

víceúčelového hřiště

Leplt Jaroslav

• dokončení pozdrželo počasí, pro položení finální vrstvy je zapotřebí, aby v noci bylo alespoň 

10 stupňů

Vavro Ivan

• doporučuje, aby byl zápis jednoduší, pro zapisovatele a následně ověřovatele obtížné 

rozhodnout, která část diskuze a v jaké formulaci má být uvedena, formulace v zápise může 

být trošku jiná; navrhuje využít možnost zaprotokolování příspěvků

• ulice Lípová - navrhuje, aby proběhla další schůzka s projektantem, uspořádání není bez 

vysvětlení projektanta srozumitelné, komplikace s uložením sítí, umístěním sklepů - nebude 

projekčně jednoduché

• na minulém zasedání místostarosta sdělil, že došlo k odvozu skládkové vody v hodnotě 0,5 

mil. Kč - dotázal se, co odvoz technicky obnášel, o jaké se jednalo množství a způsob 

likvidace

Místostarosta

• RM schválila odvoz 1 000 m3 skládkové vody, cisterny odčerpaly skládkovou vodu ze studny, 

firma odvezla do své čistírny a zde provedla likvidaci

Zycháček Jan

• na 16. ZM byla schválena pro společnost Správa nemovitostí města Šlapanice s.r.o půjčka, 

dotázal se, do kdy má být splacena

Místostarosta

• bude součástí smlouvy o poskytnutí zápůjčky, ta může být úzavřena až po zápisu společnosti 

do obchodního rejstříku

Starostka

• vrátila se k otázce projednávání mezi RM, ZM a komunikací s OVB - v únoru 2017 proběhlo 

jednání s občany, námitky ohledně sklepů zazněly, omluvila se za nepřítomnost projektanta, 

ten v současnosti zpracovává připomínky, opět proběhne společné jednání; zprůchodnění 

kanálu - další kroky již naplánovány; sešla se s místními hasiči, nemá pocit, že by se za 1 

měsíc pro Bedřichovice nic neudělalo

15. Diskuze občanů

p. Horák

• navázal na řešení rekonstrukce ulice Lípová, ze schůzky nevznikl závěr, kterou variantu bude 

město preferovat

• v porovnání obou variant navrhuje, aby se použila zóna 30

• požádal o novou schůzku, aby se vše vyřešilo - nebyly řešeny majetkové záležitosti; zvážit, 

jestli je obytná zóna nutná
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Místostarosta

• rozhodnuto nebylo, podněty předány, jednání proběhne

p. Sedlák

• dotázal se, kolik bylo podáno žalob na bývalého majitele papíren z řad občanů

Místostarosta

• nemáme informaci o tom, že by byla žaloba podána

p. Pecl

• poděkoval vedení města za projednání dopravní situace na ulicích Hybešova, Husova a 

rychlou opravu zábradlí na konci Nádražní ulice

• dopravní situace na ulici Husova - sděleny závažné připomínky, dotázal se, zda z nich 

vznikne definitivní projekt a zda se k němu mohou ještě občané vyjádřit

• na webových stránkách města chybí zápis z poslední schůze rady města

• dotace na výsadbu zeleného pásu v prostoru letiště - dotázal se na jeho rozlohu, umístění a 

zda bylo řešeno s letištěm

• vyvěšen záměr společnosti KILI na rozšíření areálu - obává se zhoršení životního prostředí 

občanů přilehlé části; město bude účastníkem stavebního řízení

• podotkl, že na zasedání nejsou přítomni občané Bedřichovic

Místostarosta

• parkování na ulici Husova - připomínky předány projektantovi, další jednání nebylo 

plánováno, s dokumentací bude možné se seznámit

• zápis z poslední 68. schůze rady města byl dnes elektronicky podepsán, není si jist, zda byl 

zveřejněn

• rozšíření areálu KILI - na základě podnětu město dá připomínky týkající se dopravního 

zabezpečení objektu

Starostka

• k projektu je možné se ve stanovené lhůtě vyjádřit, firma záměr představila, odůvodňuje jej 

tím, že převáží ze skladovacích prostor zásoby přes centrum města; v územním plánu nejsou 

dostatečné rugulativy

• výsadba zeleného pásu podél letiště - projekt konzultován s letištěm a bude představen i 

veřejně; umístěn ve vycházkové trase

16. Závěr
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Místostarosta ukončil 17. zasedání zastupitelstva města v 18:25.

Zápis vyhotoven 04.04.2017.   

Mgr. Michaela Trněná

starostka

Zapisovatelé: 

Bc. Milada Havlínová, Dis.

referentka sekretariátu starostky

Ověřovatelé: 

Ing. Pavel Herman

zastupitel

Ing.Ivo Kouřil

zastupitel
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